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§ 142

Allmänhetens frågestund 
Dnr KS-2024-00605 

Kommunfullmäktiges beslut 

Frågorna anses vara besvarade och informationen läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Jörgen Olsson har skickat in en fråga om satsningar i centralorten i relation 
till satsningar utanför centralorten. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. 

Eva Kåvestam ställer en fråga om att lägga skattepengar till verksamhet som 
inte är lagstadgad.  

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. 

Erika Carlsson har skickat in en fråga om hur kommunen tänker kring den 
brända tomten. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. 

Tapio Bryggås har skickat in en fråga om varför Åsunden göms bakom träd 
och buskar.  

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. 

Martin Larsson ställer en fråga om kommunen funderat på att inför en 
separat trädgårdstunna till villaägare som skulle vilja ha det.  

Ordförande för Stadshus AB Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. 

Ann-Mari Arnesén har skickat in en fråga om stadsbibliotekets tillfälliga 
placering. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. 

Bengt Birgersson har skickat in en fråga om så kallad ljusstöld. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. 

Torbjörn Jonsson har skickat in en fråga om vad kommunen gör för att 
invånarna ska känna sig trygga i Ulricehamn. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) svarar på frågan. 

Emma Arvidsson har skickat in en fråga om hur beslutet att inte 
tillhandahålla fler lämpliga lokaler till anpassad skola motiveras. 

Kommunalråd Mikael Dahl (C) svarar på frågan. 



 

 

Dagmar Lennartsson har skickat in en fråga om planer för Brunnsnäs säteri. 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg svarar på frågan. 



§ 143

Information 

Kommunfullmäktiges beslut 

Informationen läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktiges ordförande Roland Karlsson (C) informerar om 
aktuella frågor, kommande händelser och ärenden.  

Ordförande informerar bland annat om att Länsstyrelsen beslutat att utse 
Kari Isomaa (S), Tommy Johansson (S) till nya ledamöter och Stig Persson 
(S), Mirjam Anntila (S) och Eduard Piper (M) nya ersättare i 
kommunfullmäktige och hälsar dem välkomna. 

Ordförande informerar om att nästa möte med kommunfullmäktige den 21 
november kommer behandla budgeten och att det kommer starta 09.00. 
Ärendet om budgeten startar 13.00.  

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) informerar om några 
aktuella frågor, kommande händelser och ärenden. 



 

 

§ 144  

Motion om att göra Ulricehamns kommun 
mer demokratiskt (MP) 
Dnr KS-2024-00604 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

I en motion till kommunfullmäktige föreslår Kerstin Berggren (MP) att 
kommunfullmäktige beslutar att uppdra åt kommunstyrelsen att ta fram 
förslag på hur det kan bli enklare att följa kommunala beslutsprocesser, 
exempelvis på Ulricehamns kommunens hemsida. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-10-17 

Motion om att göra Ulricehamns kommun mer demokratiskt 

Ordförandens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.       

Beslut lämnas till 

Kommunstyrelsen 



 

 

§ 145  

Motion om att använda AI-kameror på 
sopbilar för att övervaka skicket på vägarna 
(NU) 
Dnr KS-2024-00618 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

I en motion till kommunfullmäktige föreslår Mikael Levander (NU) att: 

• kommunstyrelsen får i uppdrag att utreda möjligheten att införa AI-
kameror på sopbilar för att identifiera skador, brister och 
underhållsbehov på vägar. 

• kommunstyrelsen undersöker samverkan med sophanteringsföretag 
och teknikleverantör för att möjliggöra en effektiv implementering 
av AI-kameror. 

• kommunstyrelsen utvärderar potentiella kostnadsbesparingar 
genom AI-teknikens införande, med målet att minska kostnaderna 
för vägunderhåll och inspektion i linje med erfarenheterna från 
Helsingborg.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-10-23 

Motion om att använda AI-kameror på sopbilar för att övervaka skicket på 
vägarna 

Ordförandens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.       

Beslut lämnas till 

Kommunstyrelsen 



 

 

§ 146  

Fråga till kommunfullmäktiges ordförande 
om kostnaden för upprustning av utemiljön 
vid Teslas laddstation (NU) 
Dnr KS-2024-00619 

Kommunfullmäktiges beslut 

Frågan får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande svarar på frågan.  

Sammanfattning 

Mikael Levander (NU) har lämnat en fråga till kommunstyrelsens 
ordförande om vad totalkostnaden blev, inklusive drift, för upprustningen 
av utemiljön vid Teslas laddstation. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-10-23 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande om kostnaden för upprustningen 
av utemiljön vid Teslas laddstation 

Ordförandens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Frågan får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande svarar på frågan.  



 

 

§ 147  

Fråga till kommunstyrelsens ordförande om 
styret har säkerställt att elever i anpassad 
skola har ändamålsenliga lokaler? (S) 
Dnr KS-2024-00622 

Kommunfullmäktiges beslut 

Frågan får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande svarar på frågan.  

Sammanfattning 

Anna Vallin (S) har lämnat en fråga till kommunstyrelsens ordförande om 
styret anser att de säkerställt att elever i anpassad skola har ändamålsenliga 
lokaler. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-10-23 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande om styret har säkerställt att elever i 
anpassad skola har ändamålsenliga lokaler. 

Ordförandens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Frågan får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande svarar på frågan.  



 

 

§ 148  

Fråga till kommunstyrelsens ordförande om 
hur styret av byråkratiska skäl kan säga nej 
till förbättring av lokaler för anpassad skola 
(S) 
Dnr KS-2024-00623 

Kommunfullmäktiges beslut 

Frågan får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande svarar på frågan.  

Sammanfattning 

Tommy Mårtensson (S) har lämnat en fråga till kommunstyrelsens 
ordförande om hur styret kan av byråkratiska skäl kan säga nej till 
förbättring av lokalen för anpassad skola. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-10-23 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande om hur styret av byråkratiska skäl 
kan säga nej till förbättring av lokaler för anpassad skola 

Ordförandens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Frågan får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande svarar på frågan.  



 

 

§ 149  

Fråga till kommunstyrelsens ordförande om 
hur viktig frågan är gällande elever i 
anpassad skola (S) 
Dnr KS-2024-00624 

Kommunfullmäktiges beslut 

Frågan får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande svarar på frågan.  

Sammanfattning 

Ruza Källström (S) har lämnat en fråga till kommunstyrelsens ordförande 
om hur viktig frågan är gällande elever i anpassad skola. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-10-23 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande om hur viktig frågan är gällande 
elever i anpassad skola 

Ordförandens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Frågan får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande svarar på frågan.  



 

 

§ 150  

Interpellation till kommunstyrelsens 
ordförande gällande en fast omsorgskontakt 
för de som har hemtjänst (S) 
Dnr KS-2024-00561 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsens ordförande svarar på interpellationen. Interpellationen 
anses vara besvarad. 

Sammanfattning 

Ruza Källström (S) har lämnat en interpellation till kommunstyrelsens 
ordförande om fast omsorgskontakt för de som har hemtjänst. Ärendet 
bordlades på kommunfullmäktiges sammanträde 2024-09-26. 

Beslutsunderlag 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande en fast 
omsorgskontakt för de som har hemtjänst (S) 

Svar på interpellation om fast omsorgskontakt för dem med hemtjänst 

Ordförandens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsens ordförande svarar på interpellationen. Interpellationen 
anses vara besvarad. 



§ 151

Tillfällig fullmäktigeberedning – 
Mötesplatser 
Dnr KS-2023-00733 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige noterar beredningens slutrapport och överlämnar den 
till kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktiges presidium lade 25 januari 2024 fram ett uppdrag i 
kommunfullmäktige. En beredning ska lämna förslag på hur vi skapar 
givande fysiska eller digitala mötesplatser som stärker det demokratiska 
samtalet i Ulricehamns kommun. 
Uppdraget startade den 1 februari. Beredningen ska lämna en slutrapport 
till fullmäktige den 24 oktober 2024.  

Till fullmäktigeberedningar utses en ledamot från varje parti som finns 
representerat i fullmäktige, men inga ersättare. En ledamot i en 
fullmäktigeberedning representerar i första hand inte sitt parti utan de 
förtroendevalda i Ulricehamns kommun som helhet. Till beredningsledare 
valdes Malin Fridmar (C) och till vice beredningsledare valdes Anna Vallin 
(S). Övriga ledamöter som valdes var: 

• Per Hellqvist (M)

• Bella Cotter (NU)

• Tonni Jändel (V)

• Ingemar Basth (MP)

• Martin Brandhill (L)

• Kristiana Pepa (KD)

• Bengt Bogren (SD)

Beredningen valde att inte ha någon sakkunnig tjänsteperson men 
kommunikatör Anders Rosenberg har varit mycket behjälplig i 
beredningens arbete. 

Beredningen beslutade att använda sig av en enkät för att få reda på hur 
medborgarna vill vara med och påverka. Enkäten marknadsfördes på flera 
sätt, via flyers vid personliga möten, via dialogmöten, via hemsidan och 
sociala medier. Dessutom besökte delar av beredningen seniorföreningen 
Oasen, ett möte med Landsbygdsalliansen och en demokratidag på 
Tingsholmsgymnasiet. Syftet var att fånga upp hur dessa målgrupper vill 
möta de folkvalda i Ulricehamns kommun. På detta sätt kunde beredningen 
möta ungdomar, äldre och människor på landsbygden. 

Beredningens arbete och förslag presenteras nu i en slutrapport. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-10-11 

Slutrapport Beredningen om mötesplatser 



Ordförandens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige noterar beredningens slutrapport och överlämnar den 
till kommunstyrelsen för beredning. 

Beslut lämnas till 

Beredningsledare Malin Fridmar 

Vice beredningsledare Anna Vallin 

Kommunikatör Anders Rosenberg 

Kanslichef 



§ 152

Budget- och verksamhetsuppföljning 
augusti 2024 
Dnr KS-2024-00495 

Kommunfullmäktiges beslut 

Rapporten per augusti 2024 avseende budget- och verksamhetsuppföljning 
med bilagor godkänns. 

Sammanfattning 

Förvaltningen redovisar delårsbokslut för kommunen och koncernen per 
2024-08-31, samt en samlad budget- och verksamhetsuppföljning per 
augusti 2024. 

Det ekonomiska resultatet för kommunen avseende perioden januari till och 
med augusti uppgår till 72,3 mnkr. Det prognostiserade resultat för helåret 
2024 uppgår till 36,9 mnkr, vilket är 16,9 mnkr högre än det budgeterade 
resultatet på 20,0 mnkr. 

Årets nettoinvesteringar beräknas uppgå till ca 265,4 mnkr. Den 
budgeterade investeringsvolymen för 2024 uppgår till ca 595,1 mnkr. 
Investeringsutfallet till och med augusti uppgår till 106,7 mnkr (2023: 140,9 
mnkr). 

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-03 § 198 

Tjänsteskrivelse 2024-09-24 

Budgetuppföljning augusti 2024 

Verksamhetsberättelser tertial 2, 2024 

Budgetuppdrag T2, 240923 

Ulricehamns kommun - Finansrapport 24-08-31 

Ulricehamns kommun Månadsrapport 2024-08-31 

Ulricehamns kommun – Likviditetsförvaltning 2024-08-31 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Rapporten per augusti 2024 avseende budget- och verksamhetsuppföljning 
med bilagor godkänns. 

Beslut lämnas till 

Ekonomichef 



§ 153

Revisorernas utlåtande avseende 
delårsrapport 2024-08-31 
Dnr KS-2024-00602 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige godkänner delårsrapporten och ger i uppdrag till 
kommunstyrelsen att besvara skrivelsen angående revisorernas bedömning 
av delårsrapport och väsentliga avvikelser. 

Kommunfullmäktige noterar skrivfelet i granskningsrapporten från KPMG 
när det gäller balanskravet. 

Sammanfattning 

Kommunens revisorer har den 16 oktober 2024 lämnat ett utlåtande om 
delårsrapport 2024-08-31 till kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-10-16 

Revisorernas bedömning av delårsrapport 2024-08-31 

Översiktlig granskning – avseende delårsrapport 2024-08-31 Ulricehamns 
kommun 

Kommunfullmäktiges presidiums förslag till kommunfullmäktiges 
beslut 

Kommunfullmäktige godkänner delårsrapporten och ger i uppdrag till 
kommunstyrelsen att besvara skrivelsen angående revisorernas bedömning 
av delårsrapport och väsentliga avvikelser.  

Kommunfullmäktige noterar skrivfelet i granskningsrapporten från KPMG 
när det gäller balanskravet. 

Beslut lämnas till 

Revisionen 

Ekonomichef 



§ 154

Redovisning av uppdrag från 
kommunstyrelsen och kommunfullmäktige 
2024 
Dnr KS-2024-00519 

Kommunfullmäktiges beslut 

Redovisningen godkänns och uppdragen avslutas enligt förslag. 

Sammanfattning 

Sedan i alla fall 2015 har förvaltningen redovisat pågående och avslutade 
uppdrag från kommunstyrelsen och kommunfullmäktige i oktober. Den 10 
september 2024 finns det 35 pågående uppdrag. Åtta av dessa föreslås 
avslutas. Sedan föregående redovisning och fram till den 10 september 2024 
har 17 uppdrag avslutats. 

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-03 § 199 

Tjänsteskrivelse 2024-09-10 

Pågående uppdrag  

Avslutade uppdrag 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Redovisningen godkänns och uppdragen avslutas enligt förslag. 

Beslut lämnas till 

Kanslichef 



§ 155

Redovisning av motioner, medborgarförslag 
och Ulricehamnsförslag hösten 2024 
Dnr KS-2024-00518 

Kommunfullmäktiges beslut 

Redovisningen godkänns. 

Partibeteckning skrivs till på de motioner som är inlämnade. 

Sammanfattning 

Enligt kommunallagen ska motioner som inte är besvarade inom ett år 
redovisas till kommunfullmäktige. Enligt kommunfullmäktiges 
arbetsordning ska även Ulricehamnsförslag redovisas till 
kommunfullmäktige. Redovisningen ska göras i april och oktober. 

När underlaget togs fram, den 10 september 2024, finns 29 motioner, tre 
Ulricehamnsförslag och inga medborgarförslag under beredning. Åtta 
motioner är äldre än ett år. Inget Ulricehamnsförslag är äldre en ett år. 

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-03 § 200 

Tjänsteskrivelse 2024-09-19 

Motioner under beredning hösten 2024 

Ulricehamnsförslag under beredning hösten 2024 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Redovisningen godkänns. 

Partibeteckning skrivs till på de motioner som är inlämnade. 

Beslut lämnas till 

Kanlichef 



§ 156

Rapportering av ej verkställda beslut, 
kvartal 2 2024, SoL och LSS 
Dnr KS-2024-00501 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kvartalsrapporten över ej verkställda beslut enligt SoL och LSS kvartal 2 
2024, lämnas till kommunens revisorer och läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Kommuner är skyldiga att anmäla till Inspektionen för vård och omsorg 
(IVO) om beviljade insatser enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd 
och service för vissa funktionshindrade (LSS) inte har verkställts senast tre 
månader efter beslutsdatum. Kommunen ska också rapportera om en insats 
har avbrutits och inte verkställts på nytt efter tre månader. Även beslut som 
har verkställts men först efter tre månader ska rapporteras. Om IVO 
bedömer att insatsen inte har verkställts inom skälig tid har de en skyldighet 
att ansöka hos Förvaltningsrätten om utdömande av särskild avgift. 

Kommunens revisorer har enligt kommunallagen också en uppgift att 
granska ej verkställda beslut. Förvaltningen lämnar en särskild rapport med 
kommentarer kvartalsvis. Denna rapport lämnas också till 
kommunfullmäktige för information. 

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-03 § 201 

Tjänsteskrivelse 2024-09-02 

Rapport ej verkställda beslut enligt SoL och LSS, kvartal 2 2024 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kvartalsrapporten över ej verkställda beslut enligt SoL och LSS kvartal 2 
2024, lämnas till kommunens revisorer och läggs till handlingarna. 

Beslut lämnas till 

Socialchef 



§ 157

Inriktning om genomförandealternativ för 
högstadieskolor 
Dnr KS-2024-00514 

Kommunfullmäktiges beslut 

Inriktning om genomförandealternativ 1 antas genom att skolorna 
produceras var för sig under en längre tidsram men med begränsad 
evakuering av elever. 

Tidigare beslut om fritidsgård på Stenbockskolan upphävs efter beslut om 
riktlinje för innehåll i Ulricehamns kulturhus. 

Dimensioneringen av elevantalet på Stenbockskolan ändras till 500 elever 
inklusive anpassad skola. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige fattade beslut om renovering och byggnation av 
högstadieskolor i Ulricehamns kommun (enligt inriktningsbeslut 
kommunfullmäktige 2021-03-25 § 61) 2023-02-23 § 36. I beslutet framgår 
att detta ska ske genom att; 

• nybyggnation prioriteras för att ersätta lokaler i Stenbocksskolans
område. Renovering av lokaler som, av myndighetsskäl, inte går att
riva genomförs. Dimensioneringen är plats för 450 elever plus 25
elever i grundsärskolan samt fritidsgård.

• en ny skola byggs på övre Borgmästarhagen (Ubbarp 8:16) för 375
elever, med möjlighet till framtida utbyggnad.

• en ny skola byggs på Ätradalsskolans område för 300 elever, jämte
nuvarande skolbyggnad.

Förvaltningen har arbetat fram en genomförandeplan och dess ekonomiska 
konsekvenser för högstadieskolorna. Genomförandeplanen finns som bilaga 
till denna tjänsteskrivelse. Planen presenterar tre alternativ för 
genomförande som utgår dels från kostnad och dels från när skolorna blir 
klara i tid. Planen har presenterats i styrgruppen för högstadieskolor och 
genomförandealternativ 1 ansågs mest lämpligt att gå vidare med utifrån 
kostnaderna.  

Genomförandealternativ 1 innebär att skolorna produceras var för sig under 
en längre tidsram men begränsar evakuering av elever. 

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-03 § 202 

Tjänsteskrivelse 2024-09-04 

Genomförandeplan 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Inriktning om genomförandealternativ 1 antas genom att skolorna 
produceras var för sig under en längre tidsram men med begränsad 
evakuering av elever. 



Tidigare beslut om fritidsgård på Stenbockskolan upphävs efter beslut om 
riktlinje för innehåll i Ulricehamns kulturhus. 

Dimensioneringen av elevantalet på Stenbockskolan ändras till 500 elever 
inklusive anpassad skola. 

Förslag till beslut på mötet 

Ruza Källström (S), Martin Brandhill (L), Aira Eriksson (S), Wiktor Öberg 
(M), Jan-Henrik Henningsson (SD), Tommy Mårtensson (S), Mikael Dahl 
(C), Jan-Olof Sundh (V) och Ingemar Basth (MP) yrkar bifall till 
kommunstyrelsen förslag till kommunfullmäktige. 

Mikael Levander (NU) yrkar att prioriteringsordningen bör ändras enligt 
följande:  

1. Ätradalsskolan byggs om och till/ersätts med en F-9 skola, då
renoveringsbehovet av F-6 skolan också är stort.

2. Stenbocksskolan byggs om och byggs till.

3. Lövåsen pausas tills vidare.

4. Utred möjligheten till att använda Björkåsskolan som en möjlighet till
delevakuering.

Beslutsutgång 

Ordföranden berättar att han kommer ställa Mikael Levanders (NU) 
yrkande mot kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige i sin helhet. 

Ordförande frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige eller enligt Mikael 
Levanders (NU) förslag. Ordföranden finner att kommunfullmäktige 
beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

Beslut lämnas till 

Sektorchef service 

Sektorchef lärande 

Fastighetschef 



§ 158

Revidering av lokala ordningsföreskrifter 
för torghandel 
Dnr KS-2024-00435 

Kommunfullmäktiges beslut 

Revidering av regler för lokala ordningsföreskrifter för torghandel antas och 
ersätter tidigare regler för lokala ordningsföreskrifter för torghandel. 

Sammanfattning 

Förvaltningen har sett över reglerna för lokala ordningsföreskrifter för 
torghandel och justeringar har genomförts. Det handlar om ett 
förtydligande under punkt 10 kring hur försäljning i så kallade ”food trucks” 
får ske på Stora Torget. Texten som föreslås tas bort är överstruken och ny 
text är gulmarkerad i reglerna som finns som bilaga till tjänsteskrivelsen. 

Det handlar om ett förtydligande under punkt 10 kring hur försäljning i så 
kallade ”food trucks” får ske på Stora Torget. 

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-03 § 203 

Tjänsteskrivelse 2024-07-01 

Lokala ordningsföreskrifter för torghandel 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Revidering av regler för lokala ordningsföreskrifter för torghandel antas och 
ersätter tidigare regler för lokala ordningsföreskrifter för torghandel. 

Beslut lämnas till 

Samhällsbyggnadschef 



§ 159

Omfördelning av statsbidrag till sektor 
välfärd 
Dnr KS-2024-00504 

Kommunfullmäktiges beslut 

Statsbidrag omfördelas från finansförvaltningens ram till 
kommunstyrelsens ram för sektor välfärd genom att finansförvaltningens 
intäktsbudget ökas med 9,3 mnkr samtidigt som sektor välfärds 
kostnadsbudget ökas i motsvarande grad. 

Sammanfattning 

Sektor välfärd har under 2024 fått flera statsbidrag till äldreomsorgen, som 
redovisats under finansförvaltningen och behöver därför omfördelas till 
kommunstyrelsens budgetram och specifikt till sektor välfärd i motsvarande 
grad som kostnader uppstått. Totalt omfördelas 9,3 mnkr. 

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-03 § 204 

Tjänsteskrivelse 2024-09-04 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Statsbidrag omfördelas från finansförvaltningens ram till 
kommunstyrelsens ram för sektor välfärd genom att finansförvaltningens 
intäktsbudget ökas med 9,3 mnkr samtidigt som sektor välfärds 
kostnadsbudget ökas i motsvarande grad. 

Beslut lämnas till 

Ekonomichef 

Socialchef 



§ 160

Omfördelning av statsbidrag till sektor 
lärande 
Dnr KS-2024-00522 

Kommunfullmäktiges beslut 

Statsbidrag omfördelas från finansförvaltningens till kommunstyrelsens 
ram för sektor lärande genom att finansförvaltningens intäktsbudget ökas 
med 1,2 mnkr samtidigt som sektor lärandes kostnadsbudget ökas i 
motsvarande grad. 

Sammanfattning 

Sektor lärande har under 2024 fått ett statsbidrag. Det ska bidra till goda 
förutsättningar för att upprätthålla kvaliteten i undervisningen och minska 
risken att inflationen på ett negativt sätt påverkar förutsättningarna för barn 
och elever att få den utbildning samt det stöd de har rätt till. Denna intäkt 
har redovisats under Finansförvaltningen och behöver därför omfördelas till 
kommunstyrelsens budgetram och specifikt till sektor lärande i 
motsvarande grad som kostnader har uppstått. Totalt omfördelas 1,2 mnkr. 

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-03 § 205 

Tjänsteskrivelse 2024-09-10 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Statsbidrag omfördelas från finansförvaltningens till kommunstyrelsens 
ram för sektor lärande genom att finansförvaltningens intäktsbudget ökas 
med 1,2 mnkr samtidigt som sektor lärandes kostnadsbudget ökas i 
motsvarande grad. 

Beslut lämnas till 

Ekonomichef 

Barn- och utbildningschef 



§ 161

Motion om att utreda akutboende (NU) 
Dnr KS-2023-00632 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionens första förslag anses vara tillgodosett genom att Ulricehamns 
kommun årligen genomför en kartläggning av hemlössituationen i 
kommunen.  

Motionens andra förslag avslås med hänvisning till att behov av akutboende 
saknas, dels utifrån att det finns få antal hemlösa i Ulricehamns kommun 
och dels utifrån befintliga rutiner kring vräkningsförebyggande arbete. 

Motionens tredje förslag avslås med hänvisning till att förvaltningen 
bedömer att det inte är aktuellt att inrätta ett akutboende enligt ovan. 

Sammanfattning 

I en motion till kommunfullmäktige föreslår Mikael Levander (NU): 

• Att kommunstyrelsen får i uppdrag att utreda hur många hemlösa vi
har i Ulricehamns kommun.

• Att undersöka möjligheten att öppna ett akutboende.

• Att ta fram ett förslag på var ett sådant boende skulle kunna ligga
och vad kostnaden skulle bli.

2016 antog kommunstyrelsen i Ulricehamns kommun en handlingsplan för 
att motverka hemlöshet. Utifrån handlingsplanen har förvaltningen arbetat 
fram rutiner och arbetssätt som bland annat innefattar 
vräkningsförebyggande arbete samt regelbunden kartläggning av 
hemlöshetssituationen i kommunen. Det vräkningsförebyggande 
arbetssättet innebär bland annat att den enskilde kan få hjälp att få till stånd 
en avbetalningsplan eller att hitta en lägenhet med lägre hyra. I de fall då 
vräkning inte kan undvikas och då situationen inte går att lösa på annat sätt, 
kan kommunen i vissa fall bevilja den enskilde ett socialt kontrakt. Den 
senaste kartläggningen av hemlöshetssituationen, visade att det i 
Ulricehamns kommun, finns en individ som befinner sig i akut hemlöshet 
och som skulle kunna hänvisas till ett akutboende/härbärge. Vidare fanns 
det vid tiden för kartläggningen totalt 14 personer som saknade boende efter 
institutionsvistelse/stödboende alternativt saknade en långsiktig 
boendelösning.  

Utifrån befintliga rutiner med vräkningsförebyggande arbete och då 
kartläggning visar att akut hemlöshet endast förekommer i liten omfattning, 
bedömer förvaltningen att det saknas underlag att inrätta ett akutboende i 
Ulricehamn och att befintligt arbetssätt är tillräckligt för att förebygga 
hemlöshet samt hjälpa enskilda individer som drabbats av akut hemlöshet. 

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-03 § 206 

Tjänsteskrivelse 2024-08-26 

Motion om att utreda akutboende 



Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Motionens första förslag anses vara tillgodosett genom att Ulricehamns 
kommun årligen genomför en kartläggning av hemlössituationen i 
kommunen.  

Motionens andra förslag avslås med hänvisning till att behov av akutboende 
saknas, dels utifrån att det finns få antal hemlösa i Ulricehamns kommun 
och dels utifrån befintliga rutiner kring vräkningsförebyggande arbete. 

Motionens tredje förslag avslås med hänvisning till att förvaltningen 
bedömer att det inte är aktuellt att inrätta ett akutboende enligt ovan. 

Beslut lämnas till 

Socialchef 



§ 162

Motion om att göra Ulricehamn till Sveriges 
mest jämställda kommun (MP) 
Dnr KS-2024-00094 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionens förslag anses vara under genomförande med hänvisning till det 
pågående arbetet inom ramen för Modellkoncept för Jämställdhet. 

Sammanfattning 

I en motion till kommunfullmäktige föreslår Kerstin Berggren (MP) att 
inkludera jämställdhetsanalyser i beredning, beslut och uppföljning av alla 
ärenden i den kommunala organisationen där det är möjligt och relevant. 

Ulricehamns kommun har sedan många år tillbaka arbetat för att öka 
jämställdhetsperspektivet i organisationen genom bland annat att ansluta 
sig till Jämställt Västra Götaland – en regional jämställdhetsstrategi samt en 
lokal plan för jämställdhet. För att öka takten och sätta riktningen i 
jämställdhetsarbetet gick kommunen med i Modellkoncept för Jämställdhet 
– ett två-årigt projekt med Sveriges Kommuner och Regioner med stöd av
Länsstyrelsen Västra Götaland. Arbetet startade mars 2024 och pågår till
och med mars 2026 och ska bidra till att jämställdhetsintegrera hela
kommunens arbete med start i styr och ledning. Därmed anses motionen
vara omhändertagen och att arbetet som pågår går i linje med motionärens
intentioner.

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-03 § 207 

Tjänsteskrivelse 2024-09-04 

Motion om att göra Ulricehamn till Sveriges mest jämställda kommun 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Motionens förslag anses vara under genomförande med hänvisning till det 
pågående arbetet inom ramen för Modellkoncept för Jämställdhet. 

Beslut lämnas till 

Kommunchef 

Sektorchefer  

Utvecklingschef  



§ 163

Valärende: Val av ledamot i stiftelsen Adolf 
Molanders minne efter Thomas Landström 
(M) 
Dnr KS-2024-00441 

Kommunfullmäktiges beslut 

Val av ny ledamot i stiftelsen Adolf Molanders minne bordläggs. 

Sammanfattning 

I en skrivelse 2024-06-29 avsade sig Thomas Landström (M) uppdraget 
som ledamot i stiftelsen Adolf Molanders minne. Kommunfullmäktige 
beslutade 2024-09-26 § 138 att befria Thomas Landström (M) från 
uppdraget. Val av ny ledamot i stiftelsen Adolf Molanders minne bordlades. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-10-14 

Förslag till beslut på mötet 

Sebastian Gustavsson (M) föreslår att val av ny ledamot i stiftelsen Adolf 
Molanders minne bordläggs. 



§ 164

Valärende: Val av ledamot i valnämnd och 
ersättare i Parkgårdens föreningsstämmor 
efter Mattias Green-Andersson (S) 
Dnr KS-2024-00465 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kari Isomaa (S) väljs till ny ledamot i valnämnden 

Börje Enander (S) väljs till ny ersättare i valnämnden. 

Bengt Klasson (S) väljs till ny ersättare i Parkgårdens föreningsstämmor. 

Sammanfattning 

I en skrivelse 2024-07-19 avsade sig Mattias Green-Andersson (S) 
uppdragen som ledamot i kommunfullmäktige, ledamot i valnämnden och 
som ersättare i Parkgårdens föreningsstämmor. Kommunfullmäktige 
beslutade 2024-09-26 § 139 att befria Mattias Green-Andersson (S) från 
uppdragen. Val av ny ledamot i valnämnden och ersättare i Parkgårdens 
föreningsstämmor bordlades. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-10-14 

Förslag till beslut på mötet 

Per-Ola Johansson (S) föreslår att Kari Isomaa (S) , tidigare ersättare i 
valnämnden, väljs till ny ledamot i valnämnden och att Börje Enander (S) 
väljs till ny ersättare i valnämnden.  

Per-Ola Johansson (S) föreslår att Bengt Klasson (S) väljs till ny ersättare i 
Parkgårdens föreningsstämmor. 

Beslut lämnas till 

Den valda 

Valnämnden  

Parkgårdens föreningsstämmor 

Lön 

Kansliet 



§ 165

Valärende: Val av ersättare i valnämnden 
efter Eva Grönbäck (M) 
Dnr KS-2024-00497 

Kommunfullmäktiges beslut 

Stein Erik Norderhaug väljs till ny ersättare i valnämnden. 

Sammanfattning 

I en skrivelse 2024-08-22 avsade sig Eva Grönbäck (M) uppdragen som 
ersättare i kommunfullmäktige och ersättare i valnämnden. 
Kommunfullmäktige beslutade 2024-09-26 § 140 att befria Eva Grönbäck 
(M) från uppdragen. Val av ny ersättare i valnämnden bordlades.

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-10-14 

Förslag till beslut på mötet 

Sebastian Gustavsson (M) föreslår att Stein Erik Norderhaug (M) väljs till 
ny ersättare i valnämnden. 

Beslut lämnas till 

Den valda 

Valnämnd 

Lön 

Kansliet 



§ 166

Valärende: Val av ledamot i 
kommunstyrelsen efter Klas Redin (S) 
Dnr KS-2024-00541 

Kommunfullmäktiges beslut 

Anna Vallin (S) väljs till ny ledamot i kommunstyrelsen. 

Tommy Mårtensson (S) väljs till ny ersättare i kommunstyrelsen. 

Sammanfattning 

I en skrivelse 2024-09-20 avsade sig Klas Redin (S) samtliga uppdrag i 
kommunen, förutom det som huvudman i Ulricehamns Sparbank. 
Kommunfullmäktige beslutade 2024-09-26 § 141 att befria Klas Redin (S) 
från uppdragen han avsagt sig. Val av ny ledamot i kommunstyrelsen 
bordlades. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-10-14 

Förslag till beslut på mötet 

Per-Ola Johansson föreslår att Anna Vallin (S), tidigare ersättare i 
kommunstyrelsen, väljs till ny ledamot och att Tommy Mårtensson (S) väljs 
till ny ersättare i kommunstyrelsen. 

Beslut lämnas till 

Den valda 

Lön 

Kansliet 




